
protokół nr 7

z posiedzenia Komisji ReWizyjnej
Rady Gminy Krzemieniewo

W dniu 14 czerwca 2019 roku

Dnia 14 czerwca 2019 roku o godz. ],0:00, w Urzędzie Gminy w Krzemieniewie odbyło się posiedzenie
Komisji ReWizyjne.

Przewodniczący, Piotr Majchrzak, zaproponował następujący porządek obrad

1. otwarcie posiedzenia oraz powitanie radnych igości.

2. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia.

3. Kontrola dokumentacji związanej z przeprowadzonymi wyborami soĘsów i rad sołeckich.

4. lnformacja o planach gminy w odniesieniu do gruntów uźytkowanych przez sołtysów i

8runtów użytkowanych przez nauczycieli

5, lnformacja o dokonanych zmianach w budżecie gminy w okresie od ostatniego posiedzenia
Komis.ii

6. Omówienie projektów uchwał przygotowanych na najbliższą sesję Rady Gminy

7. Wo|ne głosy iwyniki izakończenie obrad.

Ad. pkt. 1

Przewodniczący, Piotr Majchrzak, powitał zebranych na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej.
Lista obecności na posiedzeniu stanowi załącznik nr 1do protokołu.

Ad, pkt.2

Komisja zatwierdziła protokół z poprzedniego spotkania. Protokół został prżyjęty
jednogłośnie,

Ad. pkt. 3

1. Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Panią sekretarz, Longinę Szulc, która przedstawiła
dane odnośnie frekwencji podczas wyborów na sołtysa. Sekretarz Gminy zwróciła uwagę , że

frekwencja podczas wyborów sołeckich była wyższa niź w latach poprzednich .
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L.p. soŁEcTwo soŁTYs
1 BIELAwY Andrzej Stiller
2. BOJANICE Przemysław Klupsch

3- BRYLEWo Zygmunt Baer
+- DROBNIN Dorota pawłowska

5. GARZYN Feliks Poprawski
6. GoRZNo Julita stachowska
7. HERSZTUPOWO Oskar Kruger
8. KARCHoWo Jarosław I(okociński
9. KoCIUGI Roman Czwojdrak
10, KRZEMIENIEWO Roman Długi
11. LUBoNIA Hieronim Koszyczarek
12. MIERZEJEWO Milena stachowiak
13. NOWYBELĘCIN JózefKasperski
14. oPoRoWo kazimierz kaczmarek
l5. oPoRoWKo Marek Jakubiak
16, PAWŁOWICE Tomasz Adamczak
I,]. STARY BELĘCIN Henryka Przybylska
18. ZBYTKI Jan serwatka

2. Przedstawiona została również listę nowo wybranych sołtysóW .

Zmiana osoby pełniącej funkcję SoĘsa nastąpiła W trzech miejscowościach tj .W Kociugach , Górznie
i Drobninie .

Przewodniczący Komisji zwrócił uwagę na to, aby przed kolejnymi wyborami Iepiej przesżkolić
osoby prowadzące zebrania , ponieważ mieszkańcy uważają, że pracownik gminy obecny na

zebraniu za bardzo inBeruje W Wypowiedzi radnych. Mieszkańcy gminy a nie odbierają tego jako
pomoc y W prowadzeniu spotkania ale jako inBerencję .



Przewodniczący komisji pytał o diety dla sołtysóW. odpowiedzi udzieliła Pani sekretarz.
lnformację o Wysokości wypłacanej sołtysom diety , członkowie otrzymali W formie pisemne.i wraz z

kserokopią obowiązującej uchwały Rady Gminy .

W roku 2019 Wypłacana jest sołtysom miesięczna dieta W kwocie 300 zł .Dieta W takiej
wysokości obowiązuje od dnia 01grudnia 2017 do chwili obecnej.
leżeli Rada Gminy chce zmienić Wysokość diety dla Sołtysów, niezbędne jest podjęcie nowej
uchwaĘ, w której zostaną określone inne zasady wypłaty diet,

Przewodniczący Komisji W trosce o bezpieczeństwo sołtysów zaproponował, aby zastanowić się
nad likwidacją poboru podatku w formie inkasa.

Ad. pkt,4

Zastępca Wójta, PaniJoanna Nowacka, powróciła do Uchwały odnośnie dzierżawy gruntów.
Poinformowała, że na zebraniach wiejskich miesżkańcy wyrazili zgodę na dzierżawę
gruntów w formie przetargowej. Oznajmiła, iż przetarg będzie organizowany w miesiącu
sierpniu , tak aby moźna od września zawierać umowy dzierżawy.
zastępca Wójta poinformowała , że od 01 września 2019 nauczyciele nie będą juź
dysponowali tzw, działkami szkolnymi. Grunt ten zostanie wystawiony do dzierżawy a działki
W stosunku do których plan za8ospodarowania przestrzenne8o pozwala na zabudowę,
zostaną Wystawione na sprzedaż.

1. Pani sekretarz została poproszona o zabranie głosu odnośnie uchwały dotyczącej ,,Nagrody
Wójta Gminy Krzemieniewo", aby wyjaśnić komisjijak to będzie się odbywać w najbliższych
latach. Pani Longina Wyjaśniła, że nagroda będzie przyznawana z 8minne8o budżetu, a
obecny regulamin po części znajduje się W nowym. Przedstawione zostało również, kto
będzie zasiadał w Komisji dotyczącej przyznawania ,,Nagrody Wójta Gminy Krzemieniewo".

Ad. pkt 5
Skarbnik Gminy przedstawiła informacje dotyczące zmiany w budżecie gminy, które znajdują się
poniżej:

W okresie od ostatnie8o posiedzenia tj, od 10.05.2019 do L4,o6.20t9

Wójt Gminy dokonał następujących zmian W budżecie roku 2019

1) żarzadzenie nr 0050/13 /2019 z dnia 24 maia 2019 .

A. Zwiększono planowane dochody budżetu o kwotę 22.325,51 zł do kwoty 34.524,563,87 zł.
zmiany dokonano W związku z otrzymanymi zawiadomieniami o przyznaniu dotacji na
- zwrot akcyzy w kwocie 1,9z5,5I zl ( dla osób , które złożyły wnioski po ustawowym terminie )

- zakup książek do biblioteki szkolnej w ramach Narodowego Programu Rozwoju Czytelnictwa w
kwocie 4.000 zł
- diety dla członkóW komisji na wyborach do PE W kwocie 15.900 zł
- na kartę duźej rodziny kwota 500 zł
B. Zwiększono planowane wydatki budżetu o kwotę 22.325,51 zł do kwoty 38.387,882,09 zl
przeznaczająG otrzymane dotacje na
- wypłatę akcyzy kwota 1,925,51 zł
- zakup książek do biblioteki szkolnej Szkoły Podstawowej w Nowym Belęcinie 4.000 2ł
- diety dla cżłonków komisji wyborczych 15.900zł
- zwiększono wydatki GOPS o kwotę 500 zł na zakup materiałów niezbędnych do obsługi zadania
Karta Duźej Rodziny.



Ad. pkt. 6

Pani sekretarz została poproszona o zreferowanie projektu uchwały dotyczącej ,,Na8rody WÓjta

Gminy Krzemieniewo". .Sekretarz Gminy wyjaśniła, że nagroda będzie przyznawana z gminnego
w wysokości 500 zł dla najlepszego absolwenta . omówił a regulamin który jest załącznikiem do
uchwały Rady Gminy.
omóWiono projekt uchwały w sprawie zmian W budżecie roku 2019 i WPF.
Zastępca Wójta omówiła projekty dotyczące Wydz!erżawienia gruntóW,

Przewodniczący poinformował, że na najbliższym spotkaniu chciałby poruszyć temat
dotyczący dofinansowania Klubów sportowych.
Zastępca Wójta poinformowała, że wysłała informacje do klubów spońowych o możliwości
uzyskania dodatkowych pieniążków i kilka klubów z naszej gminy złożyło wnioski i otrzymali
dofinansowanie.

Ad. pkt, 7
W ramach wolnych głosów podjęto następujące tematy :

1) Przewodniczący poinformował, że na najbliższym spotkaniu chciałby poruszyć temat
dotyczący dofinansowania Klubów sportowych.

2 ) Zastępca Wójta poinformowała, że Wysłała informacje do klubów sportowych o
możliwości uzyskania dodatkowych środków finansowych ikilka klubów z naszej gminy
złoźyło takie wnioski i otrzymało dofinansowanie.

2) Pan Roman Długi poinformował, o planowanych podłączeniach Bazu W starym
Belęcinie, Luboni i Karchowie .

3) Przewodniczący Komisji pytał Panią Wójt , czy została udzielona zgoda na
posprzątania parku w miejscowości Lubonia. zastępca Wójta Wyjaśniła, ze owszem
KOWR wyraził taką zgodę, ale pod bardzo licznymi warunkami .

4) Wstępnie ustalono termin kolejnego posiedzenia Komisji na 05 lipca 2019 roku.
Tematem posiedzenia ma być kontrola Wydatkowania dotacji przez kluby sportowe.

Na powyższym protokół zakończono.
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PrzeWodniczący Komisji


